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Abstract (en)
Continuous process for fabrication, without solvent, of composite pyrotechnic products is claimed in which ignition products consist notably of liquid
binder crosslinked above 40 degrees C and at least one energising solid oxidant filler. Process comprises mixing ignition constituents to obtain a
composite homogeneous paste with sufficient viscosity to preserve the geometry of the finished product; shaping intermediate products with the
paste; and solidifying the intermediate products by crosslinking the binder. Liquid binder is first mixed with thick solid filler in pulverised form to
obtain a pre-mixture with greasy consistence which is then mixed with the energising filler; and all mixing and shaping operations take place below
40 degrees C. Also claimed is an installation for carrying out the process.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte au domaine de la fabrication en continu de produits pyrotechniques composites. Dans un mélangeur (1) on
mélange un liant liquide (3) thermodurcissable avec une charge épaississante (4) de manière à obtenir un pré-mélange (2) visqueux et non réactif
à température ambiante qui peut être ensuite mélangé à des charges oxydantes (17) pour donner, après extrusion et découpage, des produits
intermédiaires (24) non encore réticulés mais possédant des cotes géométriques stables. La structure des produits (24) est figée ultérieurement
par réticulation du liant dans un four (26). L'invention permet la fabrication industrielle continue en série de petits chargements pyrotechniques
composites réticulés sans contrainte de "vie de pot" puisque le liant est non évolutif à température ambiante. <IMAGE>
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